
Referat af generalforsamling i Skærbæk Distriktsskoles støtteforening 

Onsdag den 12. oktober kl 18.30 i personalerummet på skolen  

 

Hanne bød velkommen til mødet. 

 

1. Valg af dirigent 

Andreas blev valgt som dirigent. 

 

2. Valg af referent 

Klaus blev valgt som referent 

 

3. Formandens eller bestyrelsens beretning 

Hanne orienterede om bestyrelsens arbejde. Der har været møde med Skærbækcentret, og man er blevet 

enige om at arbejde videre med et fælles projekt om en multihal. Et arbejdsudvalg med skoleleder og 

idrætslærere arbejder videre med hallen om at formulere et konkret projekt.  Bestyrelsen ønsker at søge 

fonde om tilskud til projektet. 

 

4. Godkendelse af foreningens årsregnskab 

Der har ikke været indtægter eller udgifter. 

 

5. Aktiviteter for kommende år 

Klaus orienterede om de foreløbige tanker om multihalprojektet. Bestyrelsen opfordres til at afklare om 

politikerne vil investere i en hal. Der er forslag om, at hallen skal kunne noget andet/mere end en klassisk 

hal. Fonde er mere interesseret i noget fornyende. Der var input mht. om beliggenheden betyder mere for 

skolen end for hallen. Sponsorløb for hallen blev foreslået. Det blev opfordret til at bruge skolefesten til at 

gøre opmærksom på støtteforeningen. 

 

6. Fastsættelse af kontingent – bestyrelsen foreslår 25 kr. 

Kontingentet blev sat til 25 kr. pr medlem om året. Bestyrelsen arbejder videre med det økonomiske setup 

gerne inden skolefesten. 

 

7. Valg til bestyrelsen (der er plads til et par stykker mere i bestyrelsen) 

Palle er valgt fra lokalrådet. Holger vil gerne spørges i forhold til evt. arbejdsgrupper. 

 

8. Diskussion af indkomne forslag (indkomne forslag skal sendes til bestyrelsen senest tre dage inden 

generalforsamlingen). 

Ændringer i vedtægterne § 2 og §7 stk. 5 blev enstemmigt vedtaget. 

 

9. Eventuelt 

Intet at referere. 


